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Agenda: 

Nieuws van de school 

Evaluatie spaghettiavond 

Subsidies 

Bloemenverkoop? 

 

 

Nieuws van de school 

 Staking: 13/1. Gezien de staking (openbaar vervoer en onderwijs) gaan we over tot 

afstandsonderwijs. 

Wintersportdag: wegens te weinig sneeuw kon de wintersportdag deze week niet 

doorgegaan, maar we blijven het weer in de gaten houden. Het zou leuk zijn moesten 

we dit jaar weer een wintersportdag hebben aangezien dit vorig jaar een groot succes 

was.  

 Skireis van de sportrichtingen (4, 5 en 6): ze vertrekken op 18/1 met de bus naar 

Italië. Het idee is om de reis om de drie jaar te organiseren zodat elke leerling uit een 

sportrichting één keer mee kan. Om de leerlingen van 6SPW (onze eerste leerlingen 

die afstuderen in de sportrichting) ook die kans te geven werd er gekozen om de reis 

dit jaar al te laten doorgaan.  

 Laatste 100 dagen: 10/1/25. De leerlingen spelen eerst een stadsspel in Leuven. 

Daarna eten ze samen. In de namiddag staat lasershooting op het programma.  

 De laatste schooldagen: de leerlingen komen hun rapport halen op 27/6/25. Het 

personeel komt nog naar school op 30/6/25. 

 Het gsm-verbod gaat in vanaf 1 september 2025. 

Voedselhulp Druivenstreek: dank aan iedereen die heeft meegedaan. Alle beetjes 

samen maken een echt verschil. 

ALS-actie: dankzij de wafelverkoop van onze school hebben we 2356,87 euro 

ingezameld! Hartelijk dank voor jullie bijdrage! 

10/2: eerste graad afstandsonderwijs. De leerkrachten van de eerste graag krijgen 

extra uitleg over de nieuwe lesdoelen. De leerlingen van de eerste graad zullen 



daarom op maandag 10/2/25 afstandsonderwijs krijgen. Op deze manier kunnen de 

leerkrachten zich optimaal voorbereiden op het nieuwe schooljaar én kunnen de 

leerlingen tegelijkertijd toch tot leren komen. 

Openlesdag 21/2: de leerlingen van de lagere scholen komen op bezoek en volgen 

workshops op school. Onze leerlingen hebben afstandsonderwijs.   

 

Evaluatie spaghettiavond 

Opbrengst: iets minder dan 5000 euro. 

Het nieuwe dranksysteem werkte goed.  

Het nieuwe systeem in de keuken was verwarrend voor de mensen in de keuken, vooral 

wanneer er mensen van éénzelfde tafel op verschillende momenten aankwamen.  

Het draaiboek is wat aangepast qua hoeveelheden en bestellingen.  

We kunnen eventueel een ander inschrijvingssysteem gebruiken: Trooper. Dit kan al eerder 

uitgeprobeerd worden, bvb bij een verkoop.  

Plateaus om eten op te dienen: kan de school dit maken? Anders kopen we best enkele 

grotere plateaus want de plateaus die er zijn, zijn behoorlijk klein. 

Voor de mensen die in de tweede shift komen kunnen we misschien staantafeltjes plaatsen 

zodat ze er kunnen wachten tot dat hun tafel vrij is (of we raden de mensen die een grote tafel 

nodig hebben aan om tijdens de eerste shift te komen eten). 

Onderleggers: voor herhaling vatbaar! 

Ter herinnering voor volgend jaar: alarm regelen. 

Versiering en bloemen waren weer mooi.  

Volgend jaar goed moeten we goed afspreken met de lagere school wanneer we de tafels in 

de sportzaal kunnen zetten. 

 

Subsidies en werkingstoelages 

Deze zijn allemaal toegekend maar nog niet uitbetaald. Dit komt eind januari.  

We hebben impulssubsidies gekregen, oa. voor de projectweek en de fruitdagen.  

De nieuwe aanvragen moeten gedaan worden voor 15 maart 2025. 

Werkingstoelage: hier is een akkoord over. Wij zijn in de sector cultuur, 

gemeenschapsvorming en socio-cultureel, categorie zilver. We krijgen hiervoor 200 euro. Dit 

is opnieuw aan te vragen voor september.  



 

We denken nog eens na over hoe we het geld gaan investeren.  

 

Verkoop? 

Bloemenverkoop? Iets anders? Welke periode? We zullen hierover nadenken en dit de 

volgende vergadering terug opnemen.  

 

Volgende vergadering: 17 februari 2025, 20u 

 

 


